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                                     2020-05-10 
                                    19.00-21.00 
                                  Hammarhallen 

 
Närvarande: Stina, Peter, Charlotta, Katarina E 
  
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående 
protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det. 
Gatufesten blir ju inte av. Storbingon kanske blir av som tex 
bilbingo, men det får bingosektionen avgöra. 

 
 

Ekonomi Pengarna från länsförsäkringar har ännu inte kommit 
Vi har fått gräsrotspengar och vi fick 726:- 
Gräsrotspengar är pengar från Svenska spel. Det sker en 
förskottsbetalning 6 maj. Vi passar på att tacka alla supportrar 
som valt oss som favoritförening i gräsroten och möjliggjort 
denna utbetalning.  

 

Herrar utv Vi diskuterar nästa säsong för herrar utv  

Flickor 04/06 Ledarna i F04/06 ville bli anmälda i både dam utv. och 
kommunserien.  
Förbundet har ringt ang det. Vi har kontaktat ledarna i F04/06 
och diskuterat deras tankar. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Fråga från 
herrlaget 

De ska ha uppstart i maj, och vill ha ett bidrag  till det. Deras 
uppstartspengar från förra säsongen användes inte. Vi ger dem 
de pengar de vill ha. 
Kan någon från sektionen komma och informera om vårens 
utvärdering? Ja, det kan vi. 
Vad kostar det att spela herrinnebandy i SVIF? 1400:-/år 
 
 

 

Utvärderingar 
från lagen 

Vi går igenom de utvärderingar vi har gjort med de olika 
lagen. Vi kunde ju inte ha någon ledaravslutning utan har 
träffat varje lag för sig. Vi diskuterar en del frågor, och tar 
upp praktiska frågor som vi behöver titta på: 

 
 
 
 



- Taggarna till hallarna måste börja fungera bättre. Vi 
kollar med kommunen.  

- Utskick från laget.se - kan man inte göra så att alla kan 
se vilka som får det och från vem det kommer?  
Vi kollar med laget.se 

- Kan innebandysektionen få ett eget swish-konto? Det 
är på gång 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Priser till 
herrlaget och 
herrar 
utveckling 

Träningsflitigast och poängkung. 
Vi delar ut till herrlaget när de har sin avslutning/uppstart.  
Vi delar ut till herr utv vid ett annat tillfälle 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Målvaktstränare 
och 
fysioterapeut till 
20/21 

Oskar Stensson har tackat ja till att vara målvaktstränare nästa 
år för de äldre lagen. Vi väljer att även P08/09 tillhör denna 
grupp nästa år. 
Målvaktsträning för de yngre - vi funderar vidare 
Fysioterapeut - vi funderar vidare på namn 
 

 

Halltider  
och anmäla lag 
 
 

Vi ansöker om halltider - vi gör det imorgon 
Anmälan till serier senast 11/5 - vi gör det imorgon 
 
 

 

Utbildningar, 
kurser inför 
hösten 

Movement preperation 
Hur bli snällare på sociala medier 
Domarutbildning - vi får inte tillbaka några pengar, utan får 
stå alla utgifter själva. Vi känner oss tveksamma till den 
utgiften i höst. 
Vilka behov av andra utbildningar finns?  
Några ledare har önskat utbildning i skadehantering 

 



Sargen 
Hammarhallen 

Sätta lappar på sargen i Hammarhallen, Peter och Lotta  fixar 
det den 23/5. 
 
Vi behöver åka till soptippen med sopor  vi har i förrådet. Vi 
gör det om ca 2 veckor. 

 

Medlems- och 
träningsavgifter 

Påminnelse på laget.se att det är dags att betala nu om man 
har sommarträning. 

 

Inventeringen av 
de olika lagens 
utrustningar etc 

Vi gick igenom alla lagens väskor och behöver beställa en del 
saker till olika lag. Vi fyllde på bollar i alla bollsäckar. Vi 
beställde även en del nya bollsäckar. 

 

Övriga frågor Inga övriga frågor 
Nästa möte söndag 14/6, kl 19-21 

 

Noterats av Katarina E 


